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申請公司名稱 

Name of Applicant：                                                                         （主申請人/Primary Applicant） 

帳號 Account No. (任ㄧ Any A/C in Bank SinoPac Hong Kong)： 

公司註冊地 Country of Registration： 公司證照字號 Business Identification Doc. No.： 

本公司擬申請有關傳真指示(動態密碼驗證短訊) 服務項目如下勾選： 
The Applicant hereby applies for the Facsimile Instruction Service with SMS OTP Authentication as selected below: 
□首次申請 Apply          □註銷 Cancel          □異動 Amendment 
傳真指示照會及電話查詢帳務聯絡人 Authorized Contact Person for Facsimile Instruction and Account Enquiry by Phone 
*原約定傳真交易聯絡人及密碼產生器自本申請書受理後失效，請 貴客戶重新填寫聯絡人及其資料 The original contact 
person and TOKEN will become invalid upon the acceptance of this application. Please provide the relevant authorized 
contact person and related information below.  
新增 
Apply 

終止 
Delete 

聯絡人姓名 
Contact Person 

身分證字號前四碼 
The first 4 digits of ID No.  
(建議使用 Recommend) 

聯絡電話/分機   
Tel. / Ext. 

必須填寫 Mandatory:接收動態

密碼驗證短訊之行動電話號碼 
Mobile No. for receiving SMS OTP  

□  □      

□  □      

□ □     

□ □     

申請人謹向永豐商業銀行香港分行（以下稱  貴行）申請「傳真指示（動態密碼驗證短訊）服務」（以下稱本服務）及同意： 
1. 本服務適用於申請人開立於貴行所有類型的帳戶，含括所有服務及商品之交易; 
2. 同意以上列指定人士作為本服務照會及電話查詢帳務聯絡人，該等人士已參閱並明白貴行給予客戶有關《個人資料（私隱）條例》

的通知並同意其條款；及 
3. 僅同意貴行發送動態密碼驗證短訊至以上約定之行動電話號碼，以確保交易之安全性，密碼短訊之發送，以貴行簡訊廠商與各電信

業者簽定的服務範圍為限。 
4. 已收到並審慎閱讀、瞭解貴行「傳真指示服務條款及細則」（以下稱本服務條款）所提示本服務的相關風險及權利義務後，仍願申

請且願遵守本服務條款。 
5. 本申請書勾選之服務項目及填載內容為正確無誤，□包含第二頁之共用動態密碼驗證短訊申請。 
The Applicant hereby applies for the “Facsimile Instruction Service with SMS OTP Authentication (the “Service”)” and agrees to the 
following terms set out by Bank SinoPac Hong Kong Branch (the Bank): 
1. The present and future bank accounts of the Applicant with the Bank, including all types of service and transactions associated 

with those accounts are to be governed by the Service; 
2. The appointment and authorization to the Contact Persons listed above are for the Service and account enquiry by phone. Those 

Contact Persons  have read and understand the Bank’s Notice to Customers on the Personal Data (Privacy) Ordinance and agree 
to its terms; 

3. The SMS OTP will be sent to the mobile number designated above to ensure the security of Facsimile Instruction Service. The 
provision and sending of SMS OTP is limited to the scope of services entered into between the SMS Company engaged by the Bank 
and the telecommunications companies; 

4. The Applicant has received, read carefully and understands the risks and clauses of the “Terms and Conditions of Facsimile 
Instructions Service” stipulated by the Bank (Collectively the “Service Terms”) is willing to accept and abide by the Service Terms; 
and 

5. The type of service requested (as selected) and the information provided herein are accurate □ Including the Application for the 
Sharing of“SMS One Time Password”on next page.                                             

                                          
                                             申請人確認簽署 Agreed, Accepted and Confirmed by the Applicant ** 
 
 
 
 
 
 
    日期 Date:                                 __________________________________________________________ 

**請以開戶申請書留存之帳戶持有人/被授權人簽名樣式 Signatures must be identical with the one on your account opening documentation.                                                     

S.V.
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申請共用動態密碼驗證短訊 Application for the Sharing of“SMS One Time Password” 
新增 
Apply 

終止 
Delete 

關係戶 (帳戶名稱) 
Affiliate (Account Name) 

公司證照字號 Business 
Identification Doc No.  

公司註冊地 Country 
of Registration 

□ □    

□ □    

□ □    

□ □    

□ □    

以下申請人謹向永豐商業銀行香港分行（以下稱  貴行）申請「傳真指示（動態密碼驗證短訊）服務」（以下稱本服務）且將與前頁

主申請人共用動態密碼驗證短訊，並同意： 
1. 本服務適用於申請人開立於貴行所有類型的帳戶，含括所有服務及商品之交易; 
2. 同意以第一頁指定人士作為本服務照會及電話查詢帳務聯絡人，該等人士已參閱並明白貴行給予客戶有關《個人資料（私隱）條

例》的通知並同意其條款；及 
3. 僅同意貴行發送動態密碼驗證短訊至第一頁約定之行動電話號碼，以確保交易之安全性，密碼短訊之發送，以貴行簡訊廠商與各

電信業者簽定的服務範圍為限。 
4. 已收到並審慎閱讀、瞭解貴行「傳真指示服務條款及細則」（以下稱本服務條款）所提示本服務的相關風險及權利義務後，仍願

申請且願遵守本服務條款。 
The Applicant hereby applies to share the SMS OTP with the Primary Applicant on Page 1 for the “Facsimile Instruction Service with 
SMS OTP Authentication (the “Service”) with Bank SinoPac Hong Kong Branch (the Bank) and agrees to the following: 
1. All present and future bank accounts of the Applicant maintained with the Bank, including all types of service and transactions 

associated with those accounts are to be governed by the Service; 
2. The appointment and authorization to Contact Persons listed on Page 1 are for the Service and account enquiry by phone. Those 

Contact Persons have read and understand the Bank’s Notice to Customers on the Personal Data (Privacy) Ordinance and agree to 
its terms;  

3. The SMS OTP will be sent to the mobile number designated on Page 1, to ensure the security of Facsimile Instruction Service. The 
provision and sending of SMS OTP is limited to the scope of services entered into between the SMS Company engaged by the Bank 
and the telecommunications companies; and 

4. the Applicant has received, read carefully and understands the risks and clauses of the “Terms and Conditions of Facsimile 
Instructions Service” stipulated by the Bank (Collectively the “Service Terms”) and is willing to accept and abide by the Service 
Terms. 

申請人 Applicant  
 
 
 
 
 
 
帳戶持有人/被授權人簽署 Signature of Account Holder/Authorized Signer 
公司證照字號 Business Identification Doc. No.: 
日期 Date:  

申請人 Applicant  
 
 
 
 
 
 
帳戶持有人/被授權人簽署 Signature of Account Holder/Authorized Signer 
公司證照字號 Business Identification Doc. No.: 
日期 Date:  

申請人 Applicant  
 
 
 
 
 
 
帳戶持有人/被授權人簽署 Signature of Account Holder/Authorized Signer 
公司證照字號 Business Identification Doc. No.: 
日期 Date:  

申請人 Applicant  
 
 
 
 
 
 
帳戶持有人/被授權人簽署 Signature of Account Holder/Authorized Signer 
公司證照字號 Business Identification Doc. No.: 
日期 Date:  

申請人 Applicant  
 
 
 
 
 
 
帳戶持有人/被授權人簽署 Signature of Account Holder/Authorized Signer 
公司證照字號 Business Identification Doc. No.: 
日期 Date: 

 
 
 

BLANK / 留空 

S.V.

 

S.V.

 

S.V.

 

S.V.

 

S.V.
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